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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 

2024-09-17

 

 

 

Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Mötesrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Pär Olsson, prefekt Fysik (via Zoom) 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik (fr.o.m punkt 2) 
 
Erik Edstam, kanslichef 
Annette Grahn, ledningsstöd 
Seija Liedes, skolcontroller (punkt 2) 
 

Frånvarande: 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 

1 Information från skolan 

Info från skolchef: 

- Skolans verksamhetsdialog kommer att hållas den 21 oktober. Sandra informerar om de 
punkter som kommer att tas upp vid denna: 

o Kvalitetssystemet med uppföljning av utbildning respektive forskning 

o Uppföljning av skolans ekonomi 

o Verksamhetsplanering 

- Information om WISE-programmet gällande stöd/bidrag för rekrytering. Sandra och 
Oscar kommer att återkomma med mer information. 

Info från FFA: 

- RN1 för strömningsmekaniktjänsten genomfört 11 sep och RN2 bokat 

- RN1 för lektortjänsten i matematisk statistik bokat till 14 oktober, utlåtandena har inte 
kommit än 
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- 3 docentintervjuer på matematik bokade, första intervjun 20 september 

- Två till docentärenden på gång 

- Tre biträdande lektorer söker befordran i september 

- Överklagandet på den andra strömningsmekaniktjänsten är inte avgjort 

- Processen inför ansökan om befordran till professor i januari 2025 är igång, 
institutionernas FFA kontaktar lektorer som har anmält intresse i utvecklingssamtalen. 
Sebastian har bett om lista med intresserade lektorer senast 23 september 

Info från GA: 

- Gunnar berättar om rapporten för skolans programanalys som ska presenteras för och 
förankras i fakultetsnämnden på mötet 7 oktober och hur processen för denna 
presentation ska ske 

- Dimensioneringsmodell är på gång 

- Bedömningar från gruppen som tittar på ny PA för teknisk fysik kommer att komma in i 
morgon, därefter kommer intervjuer att hållas 

- Inlett en diskussion med alla vice prefekter gällande riktad GRU-ersättning  

Info från FA: 

- Programuppföljningen inom doktorsprogrammen: Endast två institutioner har levererat 
i tid (10/9) och ett program har fortfarande inte levererat. Kvalitén på levererat material 
varierar stort. På grund av detta kommer skolans rapport inte att hinna diskuteras med 
prefekter. Ett antal åtgärder kommer att behövas vad det gäller kvalitetsarbetet och 
rapportering inför 2025. 

- KAW Fellows: Info möte hölls 11/9 med de som anmält intresse. Div. material inkl. 
exempel på framgångsrik ansökan har distribuerats. Skolan kommer att föreslå Kurt 
Johansson och Hans Hertz (KAW Scholars) till den centrala urvalskommittén. Skolans 
KAW Fellows mfl. kommer att kontaktas för att bistå och stötta de sökande som går 
vidare 

- WISE: Endast en ansökan från SCI beviljades i WISE senaste omgång av 
doktorand/postdoc projekt. Från KTH totalt 6 st, Chalmers 8 st, UU, LiU och SU 10 st. 

2 Ekonomisk information avseende SUHF-modellen 

Seija Liedes besöker prefektrådet för att informera kring de diskussioner som förs centralt på VS 
gällande att man att man vill ha samma slags kostnader i SUHF-modellerna. Idag ser det lite 
olika ut på de olika skolorna, exempelvis finns inte en gemensam bild av vad som ingår i 
gemensamma kostnader. Man vill ha denna modell för att kunna jämföra mellan skolorna och 
med andra universitet. Förändringar för skolans del gällande vad som inte ingår i SUHF-
modellen har mailats ut av Seija i en lista till alla prefekter.  
 
Diskussion förs kring detta. Frågor lyfts kring bland annat hur IT-kostnader läggs ut idag och 
vad som ingår i de olika kostnader som man har, oklarheter i vad man betalar för samt 
service/infra-kostnader, kaffe, frukt etc. och var dessa ska ligga. Vidare diskuteras kring vilka 
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kostnader som finansiärerna väljer att betala för och skillnader i hur man ser på det. 
Sammanfattningsvis kommer diskussionen att fortsätta och det som är aktuellt nu är ett första 
steg. 
 
Vidare berättar Seija att hon haft möte om kontering av lokaler och hur status gällande 
förändringar i detta ser ut. Diskussion förs kring lokaler och betalningsmetod för att optimera 
effektivitet i lokalanvändning, vilka förutsättningar som finns för att byta lokaler kan se olika ut 
på olika institutioner.  

3 Övriga frågor 

Fredrik lyfter till kort diskussion kring rekrytering av lärare som kan undervisa på svenska på 
tekmek. Carlota tar upp fråga om rekrytering av forskare på deltid på tillämpad fysik. 

Nya lönesystemet: Prefekterna rekommenderas att bjuda in Karl Henning till institutionens LG 
för att demonstrera systemet och få mer information. 

SFO-medel: Man har inte fått tydliga riktlinjer hur KTH ser på det. Diskussion förs kring olika 
sätt att se på det. 

Agendan för internatet den 16-17 oktober: Josefin Larsson kan vara med från Fysik under dag 2. 
Rådet bestämmer att ändra tiden för internatet till fr.o.m lunch den 16 och heldag den 17 
oktober.  

 

 

Anteckningar av 

Annette Grahn 

2024-09-17 


